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Teema: Kultuurilise mitmekesisuse ja Euroopa infosisu kaitse audiovisuaalsektoris

Audiovisuaal- ja filmisektor kannatab COVID-19 pandeemia tõttu jätkuvalt majandushäirete all. Selle 
sektori pikaajalise edu ja majandusliku elujõulisuse jaoks on otsustava tähtsusega sektori 
ettevõtlusvabaduse säilitamine eesmärgiga jõuda kokkuleppele täieliku territoriaalse ainuõiguse 
suhtes, et tagada sisu optimaalne rahastamine ja levitamine.

Ainuõiguslik territoriaalne litsentsimine soodustab investeeringuid infosisu tootmisse ja 
mitmesugustesse levitamise ärimudelitesse. See ärimudel ei ole Euroopale ainuomane. Territoriaalse 
ainulitsentsimise ja ettevõtlusvabaduse kahjustamine individuaalse ja kohandatud rahastamis- ja 
levitamiskorra tagamiseks avaldaks negatiivset mõju filmi- ja audiovisuaalsektorile ning tarbijate 
heaolule, piirates pakutavat sisu ja teenuseid.

1. Võttes arvesse komisjoni soovi toetada audiovisuaalsektori taastumist – milline on komisjoni 
käsitus täielikust territoriaalsest ainuõigusest ja ettevõtlusvabaduse tagamisest, sest kui see ei 
oleks täielikult tagatud, vähendaks see tarbijate heaolu nii sisu kui ka levitamisvõimaluste osas?

2. Kuidas kavatseb komisjon eelseisvas dialoogis kaitsta ELi toimimise lepingu artiklis 167 
sätestatut, eelkõige liikmesriikide kultuuri õitsengut?
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